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Geacht College, 

Toelichting: 

De aanleiding voor deze aanvullende vervolgvragen is de beantwoording van het college van B&W op 
28 mei 2025 over de gevolgen van recente stikstofuitspraken voor gemeentelijke projecten. 
Daarnaast hebben omwonenden van het Kruisherenhotel ons inhoudelijk geattendeerd op 
verschillen tussen wat in de vergunningen staat en wat aan de gemeenteraad is gemeld. Zo blijkt uit 
hun informatie dat de stikstofberekening uitgaat van foutieve verkeersgegevens, en dat naar 
aanleiding van de uitspraak van de Afdeling op 18 december 2024 een aanvullend verzoek aan de 
provincie is gedaan over een eventueel benodigde Wnb-vergunning – iets wat de raad niet wist. Ook 
maken wij ons zorgen over het tekort aan ambtelijke capaciteit om alle projecten goed op 
stikstofeffecten te toetsen. Deze situatie vraagt om duidelijke antwoorden en verbetering van de 
informatievoorziening richting de raad. 

Vragen: 

1. Welk concreet plan heeft het college om het tekort aan ambtelijke en externe capaciteit voor 
stikstoftoetsing op te lossen? Binnen welke termijn verwacht het college deze capaciteit op orde te 
hebben? 

2. Waarom heeft het college, ondanks sinds 2019 verscherpende jurisprudentie op stikstofgebied, 
niet eerder een structurele risico-inschatting gemaakt voor gemeentelijke projecten in de nabijheid 
van Natura 2000-gebieden? 

3. Wat gaat het college doen om de informatievoorziening aan de raad in dit soort dossiers 
structureel te verbeteren, met name bij juridische uitspraken die de uitvoerbaarheid van 
gemeentelijk beleid raken? 

4. Hoe beoordeelt het college het feit dat een verzoek aan de Provincie Limburg is gedaan 
inzake een eventueel benodigde Wnb-vergunning voor het Kruisherenhotel, terwijl de raad hierover 
niet is geïnformeerd en dit in de beantwoording slechts werd omschreven als ‘in gesprek gaan’?  

5 De verklaring van geen bedenkingen is in de raad behandeld op 28 januari 2025. 
In de vergadering is het verzoek aan de provincie inzake een eventueel benodigde Wnb-vergunning 
niet gemeld/ besproken en het was ook niet opgenomen in de aan de raad toegestuurde 
omgevingsvergunning.  Waarom is deze formele stap niet expliciet gedeeld met de raad?  



 
 
In de op 5 februari 2025 gepubliceerde omgevingsvergunning wordt deze formele stap wel vermeld. 
Kan het verzoek alsnog aan de raad worden toegezonden? 

6. Erkent het college dat de conclusie, dat er geen sprake is van een vergunningplicht ingevolge de 
Wnb, gebaseerd moet zijn op een juiste AERIUS-berekening? 
 
7. Zo ja, is - om te controleren of de conclusie 'geen vergunningplicht ingevolge de Wnb' nog 
houdbaar is - het college bereid de AERIUS-berekening voor het Kruisherenhotel te laten herzien op 
basis van de werkelijke verkeersbewegingen, d.w.z. valetparking met inachtneming van de geldende 
verkeersregels vanaf het hotel naar garage Lenculenhof (en in geval van pieksituaties naar Château 
Neercanne)? 
 
8. Om vast te stellen dat bij de AERIUS-berekening de gehanteerde invoerdata (i.c. de 
verkeersgeneratie in de gebruiksfase) niet juist waren is geen specifieke stikstofexpertise vereist. Hoe 
verklaart het college dat desondanks een onjuiste AERIUS-berekening deel uitmaakt van de 
omgevingsvergunning? 

9. Erkent het college dat de raad op basis van een onjuiste AERIUS-berekening als gevolg van de 
invoer van onvolledige verkeersdata mogelijk een verkeerde inschatting heeft gemaakt bij het 
afgeven van een verklaring van geen bedenkingen? Zo nee, waarom niet? 

10. Welke maatregelen neemt het college om te waarborgen dat toekomstige vergunningaanvragen 
– met name stikstofberekeningen – volledig en correct aansluiten op de feitelijke bedrijfsvoering, 
zodat besluiten juridisch houdbaar zijn? 

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
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